
Medlem af Folketinget Jonas Dahl (SF) har den 1. september 2009 stillet følgende 
spørgsmål nr. S 2994 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.

Spørgsmål S 2994:
’Stemmer halveringen i antallet af ambulancer i København overens med ministerens 
ambitioner i forhold til akutberedskabet i Danmark?’

Svar:
Som jeg også var inde på i min besvarelse af spørgsmål nr. S 2993, kan serviceniveauet 
ikke måles ved alene at se på antallet af køretøjer. Serviceniveauet bestemmes af den 
samlede præhospitale indsats, som også omfatter ambulanceberedskabet, dets beman-
ding m.m. Derfor vedrører regeringens målsætning for akutberedskabet responstiden, 
ikke, hvor mange ambulancekøretøjer der skal rådes over i et bestemt område. 

Med venlig hilsen
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